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Vragen van het lid Van Eijs (D66) aan de Staatssecretaris van Binnenlandse 
Zaken en Koninkrijksrelaties over de rol van het Rijksvastgoedbedrijf bij door 
Covid-19 getroffen huurders (ingezonden 24 juli 2020). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Ondernemerskring Veenhuizen wil af van pandhuur 
tijdens coronacrisis»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het past bij de voorbeeldfunctie van het Rijksvastgoed-
bedrijf (RVB) om coulant om te gaan met de huren van door COVID-19 
maatregelen getroffen ondernemers? Zo ja, kunt u uiteenzetten hoe het RVB 
met deze voorbeeldfunctie omgaat? 

Vraag 3
Kunt u toelichten hoeveel panden het RVB in bezit heeft die worden verhuurd 
ten behoeve van horeca? In hoeveel van deze panden heeft het RVB een 
regeling getroffen met de huurders en hoe verhoudt dit aantal zich tot andere 
verhuurders? 

Vraag 4
In hoeveel van deze panden gaat het dan om een verlaging of (gedeeltelijk) 
kwijtschelden van de huur en in welk deel is er sprake van uitstel van 
betaling? 

Vraag 5
In hoeverre ontvangt u signalen dat het niet kwijtschelden maar slechts 
uitstellen van de huur voor huurders bij het RVB tot financiële problemen 
leidt? 

Vraag 6
Welke andere oplossingen voor maatwerk voor betalingen van de huur aan 
het RVB ziet u en in hoeverre zijn deze reeds geïmplementeerd? 

1 https://www.rtvdrenthe.nl/nieuws/158960/Ondernemerskring-Veenhuizen-wil-af-van-pandhuur-
tijdens-coronacrisis
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Vraag 7
Kunt u deze vragen elk afzonderlijk beantwoorden?
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